

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

### 砾石土特征分析及数字岩心重构

#### Analysis of Gravelly Soil Characteristics and Digital Core Reconstruction

胡香港, 周美, 邓显瑜 ..... 1239

### 江苏观山铜矿 III、VII 和 VIII 矿脉矿化金属元素特征和成因

#### Characteristics and Genesis of Mineralized Metal Elements in the III, VII, and VIII Ore Veins of Guanshan Copper Deposit, Jiangsu

谢晓华 ..... 1252

### 基于 NDVI 时间序列影像的农业种植结构提取

#### Extraction of Agricultural Planting Structure Based on NDVI Time Series Image

刘芮廷, 孙建伟, 吕正虎, 任帅, 刘光辉, 赵娴 ..... 1268

### 利用 ICESat-2/ATLAS 修正 SRTM 高程误差的 PSO-RF 方法

#### PSO-RF Approach for Correcting Elevation Error of SRTM Using ICESat-2/ATLAS

戴泽源, 刘翔, 张立华, 周寅飞, 李泽宇 ..... 1276

### 浅谈石油勘探工程风险来源及防范措施

#### Introduction to the Sources of Risk and Preventive Measures of Petroleum Exploration Project

冯丽, 杨金龙, 王涵 ..... 1288

### 广西钦甲铜锡矿中的符山石研究

#### Study on Vesuvianite in Qinjia Copper-Tin Mine, Guangxi

赵钰磊, 李东任 ..... 1296

### 陇东地区 X 井区特低渗储层物性改造地震预测研究

#### Seismic Prediction of Physical Modification of Extra-Low Permeability Reservoirs in X-Well Zone, Longdong Area

张杰, 张学娟, 王涵, 曾亚丽, 高改, 冯丽, 余海燕 ..... 1302

### 基于曲线重构的薄储层地震预测技术及应用

#### Seismic Prediction Technology and Application of Thin Reservoir Based on Curve Reconstruction

王涵, 冯丽, 冯加阳, 李若霖, 金翔雄 ..... 1310

### 基于地震沉积学的河流相储层砂体研究

#### Study on Fluvial Reservoir Sand Body Based on Seismic Sedimentology

房朝连, 白海涛, 崔文福, 奚玉川 ..... 1321